
 
 
 

  

  
 
 
Pararatsastuskomitean kokous 04/2024 MUISTIO 

Aika: 7.4.2024 klo 15.15-16.15 
Paikka: Myrsky, TRE 
Läsnä: Eeva Kaartinen, pj 
 Mia Honkavuori 
 Leena Niemistö  POISSA 
 Tanja Sellman- Rauhamäki 
 Marika Ylitolva   
 Maritta Enqvist POISSA 
 Jonna Aaltonen POISSA 
 
 Osmo Metsälä, SRL hallituksen edustaja POISSA 
 Riikka Pyykkö, Menestyvä pararatsastus -työryhmän edustaja POISSA 
 Salli Saarela, SRL sihteeri POISSA 
 
 
Käsiteltävät asiat 
 

1. Kokouksen avaus 

• Puheenjohtaja kutsuu sihteeriksi itsensä 

• Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.05 
 

2. Edellisen 3 /24 pöytäkirjan hyväksyminen 

• Päätös; hyväksytään pöytäkirja 
 

3. Koulutusasiat 
• Sallilta tullut meili 3.4.24 ; 

 ”Pararatsastuksen avustajakoulutus pitäisi saada järjestettyä – Pätkän mukaan 
voidaan järjestää tämä koulutus, vaikkei kouluttaja-asia ole vielä ratkennut. Jos 
järjestetään Hevosopistolla, niin tilavaraukset pitää tehdä hyvissä ajoin. ” 
 

PÄÄTÖS; Komitea keskustelee koulutuksesta ja päättää, että koulutus voidaan järjestää. 

 
4. Special Olympics- toiminta/ Maritta 

• Ei päivitettävää 
 
 

5. Vammaisjärjestöt/ Leena 

• Ei päivitettävää 
 
 

6. Aluetoiminta, seura- ja aluekilpailut 

• Ongelmia Ypäjä Spring kutsun sisällön kanssa. Osku tarkistanut kutsun? 

• Rose riders on kiinnostunut tarjoamaan puitteet, jollekin seuralle 
parakouluratsastus seuraluokkien järjestämisestä. Marika tarkistaa 
yksityiskohdat. 

 
7. Kansalliset ja kansainväliset kilpailut, ranking, kilpailuohjelmat 



 
 

• Kipassa kutsuja julkaistu 
 

8. Tuomaritoiminta ja -koulutus 

• ei kommentoitavaa/EEVA 
 

9. Sääntöasiat 

• SRL.n hallitus hyväksynyt Parakouluratsastuksen säännöt kokouksessaan 
21.3.2024. Säännöt astuivat voimaan 2.4.24 

• Mietitään sääntökoulutuksen ajankohta myöhemmin. 
 
13. Luokitteluasiat 

• Ypäjä syksyllä 2024 
 

14. Materiaalit  

• Esite tehty ja painettu 400 kpl. Hinta xxx €. Kiitos Ressu!! 
 

15. Seuraava kokous;  

• 2.5. 2024 klo 19 Teams 
 
 
16. Muut asiat 

• Tiedoksi, että pararatsastuksen alueranking-pisteitä on korjailtu jälkikäteen Kipan 
pistelaskun teknisen virheen vuoksi ja hallitus käsitteli tämän korjausasian viime 
kokouksessaan. Eli parilta ratsastajalta uupui ranking-pisteitä viime vuoden 
aluekisoista ja tämä korjattiin nyt jälkikäteen. Salli on ollut asiasta yhteydessä 
asianomaisiin alueisiin ja ratsastajiin. 

 
 
17. Kokouksen päättäminen 
  

• Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.37 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 
 
 
 
 


